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In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit van 23 
september 2008 is gesproken over de Hedwigepolder. De commissie heeft besloten een reactie aan de 
minister te vragen met betrekking tot het volgende: 
 
Is het de minister bekend dat men op het Belgische deel van de Hedwigedijk reeds begonnen is met het 
kappen van bomen? Daarmee lijkt door de Vlaamse regering vooruit gelopen te worden op een mogelijke 
ontpoldering van de Hedwigepolder. Een ontpoldering die bij de Zeeuwse bevolking op grote weerstanden 
stuit. 
Naar aanleiding van de motie Koppejan cs. (30862, nr. 8) is de commissie Nijpels op dit moment bezig de 
alternatieven voor ontpoldering van de Hedwigepolder te onderzoeken. Hoe verhouden deze berichten 
over het kappen van bomen op de Hedwigedijk zich met eerdere toezeggingen van minister-president 
Peeters aan minister Verburg, naar aanleiding van het debat in de Eerste Kamer over de Westerschelde 
verdragen, dat hij bereid is serieus en welwillend over eventuele alternatieven te overleggen en te 
onderhandelen. 
 
De commissie ontvangt graag een nadere toelichting van de minister op deze gang van zaken. 
 
Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, 
 
 
 
C.J.M. Dortmans  
 
 


